
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       
 
 
 
 
 
 
 

Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA v Hruštíne  

konaného dňa 26. septembra 2024 
 
 
 
 
 
 
 



 
Zápisnica 

zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA obce Hruštín 
konaného dňa 26. septembra 2024 

Prítomní:          Mgr. František Škapec, starosta obce 
8 Poslanci : D. Banasová, JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, J. Šalata,  
Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec 
 

Neprítomní:  3 ( Ing. P. Časo , R. Kotúľ, D. Zemenčík ) 
  
Ďalší prítomní: Stela Kubicová, prednosta OcÚ 
       
K bodu č. 1:  Otvorenie. 
 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. František Škapec, starosta obce, 
ktorý privítal prítomných poslancov, kontrolóra obce a konštatoval, že v zmysle 
zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení orgánov obec. samosprávy  bolo 
zvolané  obecné zastupiteľstvo. Súčasne konštatoval, že sú prítomní ôsmi poslanci 
OZ.  

 
Za overovateľov zápisnice poveril:  Ing. Michal Škapec 
               Jozef Šalata 
 
Návrhová komisia: JUDr. Ján Macík, Ing. Ivana Teťáková 
 
Písanie zápisnice: Zuzana Kušnieriková, pracovníčka OcÚ Hruštín 
 
Starosta obce dal návrh hlasovanie: Kto je za to, aby sme pracovali v takomto zložení? 
 
Uznesenie č. 51/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           8 ( neprítomní: Ing. P. Časo, R. Kotúľ, D. Zemenčík ) 
ZA:     8 (D. Banasová, JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, J. Šalata,  

 Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 
K bodu č. 2.:  Schválenie programu rokovania OZ. 
 
      PROGRAM: 

1. Otvorenie. 
2. Schválenie programu rokovania OZ. 
3. Informácia starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
4. Prerokovanie žiadostí. 
5. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2023 a Správa 

nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia 
konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2023. 

6. Informácia o prevedených rozpočtových opatreniach starostu obce. 
7. Návrh zmien rozpočtu Obce Hruštín na rok 2024. 
8. Interpelácie. 
9. Záver.  

 
 
 
 

 



 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za schválenie  predloženého programu 
podľa pozvánky? 
 

Uznesenie č. 52/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           8 ( neprítomní: Ing. P. Časo, R. Kotúľ, D. Zemenčík ) 
ZA:     8 (D. Banasová, JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, J. Šalata,  

 Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 
K bodu č. 3: Informácia starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
 

Starosta obce informoval o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby OZ zobralo na vedomie 
informáciu o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ? 
 

Uznesenie č. 53/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           8 ( neprítomní: Ing. P. Časo, R. Kotúľ, D. Zemenčík ) 
ZA:     8 (D. Banasová, JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár, J. Šalata,  

 Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 
K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 

 
a/ Prednostka OcÚ predniesla poslancom OZ:  
Stanislav Radzo podal odvolanie voči Uzneseniu č. 50/2024 zo dňa 28.6.2024, 
ktorým OZ neschválilo Zmluvu  o súhlase vykonania preložky elektroenergetického 
rozvodného zariadenia medzi Obcou Hruštín a SSD, a. s. Žilina.  

 
JUDr. Ján Macík: Predseda Komisie pre životné prostredie, výstavbu a územné 
plánovanie predniesol záver zo zasadnutia zo dňa 21.8.2024.  
Najskôr „Komisia„ zasadala o 15 hodine na obecnom úrade a následne sa presunuli 
na pozemok p. Stanislava Radzu. Na tvárnosti miesta sme zistili kadiaľ ide vysoké 
napätie na pozemku. Radzovcom bolo vysvetlené, že nie je možné z verejných 
prostriedkov zhodnocovať súkromný majetok a takým uznesením obecné 
zastupiteľstvo ak by rozhodlo o financovaní prekládky vysokého napätia by bolo 
protizákonné. Jednoduché pozemkové úpravy ako spoločenstvo zodpovedá za 
vzniknutý stav. Nie je to vecou Obce Hruštín a napriek tomu Obec Hruštín má 
záujem pomôcť Radzovcom situáciu vyriešiť, ale nie tým spôsobom, že Obec 
Hruštín bude do toho investovať pretože to nie je riešenie. 
Akékoľvek takéto uznesenia by boli protiprávne a prokurátor by to zrušil. 
Taktiež Obec Hruštín nemôže uvažovať, aby tento pozemok využil na 
verejnoprospešný účel. To je záver zo zasadnutia komisie. 
Prekládka je dlhodobá záležitosť na viac mesiacov. 
Ing. Ivana Teťáková oslovila firmu, ktorá má oprávnenie na vykonávanie takejto 
služby PETROSTAV. Ich cenová ponuka na všetko vyšla na cca 38.600,- Eur (je tu 
započítané nadzemné vedenie, podzemné vedenie aj demontáž toho všetkého, 
projektová dokumentácia a všetko). 
Starosta: Bolo povedané, že na vyšnom konci pozemku je možné rodinný dom 
postaviť v rámci ochranného pásma. 
 



 
M. Radzová: Nedá sa postaviť rodinný dom. Boli sme sa pýtať v Dolnom Kubíne. 
Toto je zavádzanie. Elektrikári nám povedali že minimálne 10 metrov musí byť 
ochranné pásmo RD. 
J. Mišánik: Treba nechať metre z prava, z ľava, od predu, od zadu a ešte ochranné 
pásmo. To je zavádzanie. 
Starosta: Dá sa vybaviť výnimka na SSD Žilina, ochranné pásmo, keďže sa nedá 
preložka uskutočniť, tak oni sú ochotní zohľadniť takúto situáciu. 
D. Radzová: My sme sa od roku 2022 dohodli na určitom postupe so starostom obce, 
ktorý mal p. starosta obce Hruštín dodržať spolu s Okresným úradom v Námestove 
a účastníkmi JPÚ, kde sa starosta obce vyjadril nasledovným spôsobom a  zaviazal 
sa v znení /starosta vysvetlil pokyny a kroky akým je možné dosiahnuť prekládku 
vysokého napätia s tým, že Obec Hruštín sa bude podieľať na spolufinancovaní resp. 
bude úplne financovať celý proces od podania žiadosti až po samotnú prekládku, 
spôsob financovania musí však byť odsúhlasený obecným zastupiteľstvom. Stanislav 
Radzo súhlasil s prekládkou vysokého napätia, ale nie na vlastné náklady/. 
Od roku 2022 po 2024 nás zavádzate a riešime teraz túto situáciu. 
Starosta: Už sme to vysvetlili na „Komisii“, že to nebolo zavádzanie. 
Obec sa zaväzuje, že Vám pomôže riešiť projektovú dokumentáciu a nie úplné 
financovanie prekládky vysokého napätia. 
D. Radzová: Prečo ste v roku 2022 súhlasili s týmto postupom. Keby sme boli 
vedeli, že to takto dopadne riešili by sme to iným spôsobom. 
O tom, že nám nebola schválená obecným zastupiteľstvom prekládka sme sa 
dozvedeli z bulletínu. 
Starosta: Odpoveď Vám bola doručená. 
D. Radzová: My sme mali vyčlenený iný pozemok v rámci JPÚ s iným číslom. 
Ďalej nám bol doručený list z okresného úradu, kde bolo iné číslo pozemku. 
Starosta: Vy ste odmietli pozemok, ktorý Vám p. Kupčulák vyčlenil, že je vo 
vrbinách. Na druhý pozemok ste sa neodvolali v časovej lehote. 
A v zápisnici je napísaná pravda, že to musí odsúhlasiť obecné zastupiteľstvo. 
My sme urobili všetky kroky za tie dva roky, ktoré bolo treba.  
Požiadali sme SSE o prekládku ako Obec, Váš súhlas sme si pýtali a SSE nám na 
základe tohto poslala návrh „Zmluvy“, ktorý som Vám dal, poslanci ho tiež videli. 
Takže z našej strany sa všetky kroky urobili. Toto je vec JPÚ, nie je to vec Obce. My 
sme boli ústretoví Vám pomôcť, aby sme nejako vyriešili tento problém. 
JUDr. Juraj Macík: Toto rieši Okresný úrad Námestovo, pozemkový a lesný odbor. 
S týmto čo tu chcete namietať Obec nemá nič. Pokiaľ Vám bol pridelený pozemok, 
ktorý sa Vám nepáčil, mali ste Vaše práva uplatňovať v zákonnej lehote pred 
okresným úradom. Ak sa Vám nepáči pozemok, prečo ste mali minulý mesiac 
zavkladovanú kúpu susedného pozemku rovnako zasiahnutého vzdušným vedením? 
Starosta obce nerozhoduje bez hlasovania obecného zastupiteľstva. Bolo Vám 
povedané ešte v auguste na zasadnutí „Komisie“, že Obec v rozpočte nemá také 
prostriedky, ktoré by mohla vynakladať na cudzí majetok. Respektíve výnimkou je 
ak tento majetok Obec užíva, tak do takého majetku Obec investovať môže. 
Vynakladať finančné prostriedky do súkromného vlastníctva /súkromného 
stavebného pozemku/ nemôže Obec ani jedno euro. 
D. Radzová: O druhom pozemku, ktorý nám bol pridelený sme neboli oboznámený, 
takže sme sa nemali na základe čoho odvolať. Neboli sme ani oboznámený s tým, že 
je tam vysoké napätie. V papieroch nie je tiež ani načrtnuté, že je tam vysoké 
napätie. JPÚ sa konali v obci Hruštín, takže obec Hruštín je do toho zapojená, Obec 
v JPÚ zastupovala Stela Kubicová. Veď sa to konalo, aby sa určili stavebné 
pozemky.  Mali ísť do terénu, odstrániť nedostatky a až potom účastníkom 
prideľujem pozemky. Tú časť pozemku, kde je vysoké napätie mala Obec odčleniť 
pre verejné účely (pre ihrisko).  
M. Radzová: Boli sme vyzvaní, aby sme si urobili pri pozemku prípojku na vodu 
a kanál.  



 
Starosta: Áno, lebo tam máte stavebný pozemok. Dá sa tam postaviť rodinný dom.  
S tým, že ste neboli oboznámená o druhom pozemku má na starosti JPÚ a nie Obec.  
JUDr. Ján Macík: Pri jednoduchých pozemkových úpravách Obec vychádza v ústrety 
občanom, ale rieši to spoločenstvo JPÚ. Spoločenstvo nie je Obec. O rozdeľovaní 
pozemkov sa rozhoduje, nie je nanútený pozemok. O každom jednom pozemku 
s autorom projektu sa rokuje. Ten pozemok Vám bol navrhnutý, mali ste možnosť 
uplatniť opravný prostriedok, neuplatnili ste ho včas. To bolo vo Vašom záujme či 
Vám vyhovuje pozemok a nie Obec sa zaujímať či pozemok každému vyhovuje.  
Nepovažujem za korektné, keď prenášate zodpovednosť na Obec za to, že ste 
nepodali opravný prostriedok. Obec nemôže investovať do súkromného majetku. Je 
to protizákonné. My Vám môžeme pomôcť pri celom, procese od podania žiadosti až 
po samotnú prekládku a nie realizáciu prekládky vysokého napätia.  
Starosta: Vy ste ten pozemok prebrali pri p. Kupčulákovi, potom ste boli s ním 
nespokojný a neskoro ste sa odvolali.  
M. Radzová: Nie, to nie je pravda.  
M. Radzová: V iných obciach sa môže investovať. Boli sme sa pýtať vo viacerých 
obciach.  
S. Radzo: Keď bola tá „Komisia“ som bol za Vami starosta a Vy ste povedali, že ja 
to s poslancami vybavím. Neboj sa. Ja Vám budem nápomocný. Prečo poslanci 
obecného zastupiteľstva neboli oboznámený o zápisnici JPÚ.  
Starosta: Áno, ak poslanci budú súhlasiť so spolufinancovaním. Po odsúhlasení 
obecného zastupiteľstva. Poslanci nemali dôvod riešiť zápisnicu zo zasadnutia JPÚ.  
JUDr. Juraj Macík: Bodom rokovania žiadosti je Odvolanie voči Uzneseniu č. 
50/2024 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 28.6.2024. Voči Uzneseniu 
OZ nie je možné podať odvolanie a k tomu treba prispôsobiť návrh uznesenia.  
D. Radzová: JPÚ podľa zákona 330 z roku 1991 v zákone o pozemkových úpravách 
je uvedené, že jeden člen zastupuje Obec.  
Ing. Š. Sedlár: Obec tam musí mať zastúpenie, lebo sa tam jedná o obecné cesty.  
S. Kubicová: Jednoduché pozemkové úpravy v lokalite Pod Uhliskom majú svoje 
združenie, ktoré zastupuje predstavenstvo. Toto bolo volené z účastníkov JPÚ Pod 
Uhliskom, na prvom stretnutí, ktoré sa konalo v budove kultúrneho domu v roku 
2018. Každý z účastníkov mohol byť členom tohto predstavenstva. Účastníci na 
tomto stretnutí zvolili troch členov predstavenstva. Vy ste na tom združení boli. Ja 
som bola delegovaná za Obec, aby som bola styčný orgán (vyberala som peniaze, 
zriadila som účet, dávala som ľuďom k nahliadnutiu zápisnice a bola som 
k dispozícii na obecnom úrade, členovia predstavenstva si zvolili mňa ako predsedu). 
Vy ste vedeli aká lokalita tam je, kadiaľ ide elektrika, boli ste v tej lokalite.  
J. Mišánik: Prečo bol vlastne vyčlenený takýto pozemok v JPÚ. Nemal sa dávať 
nikomu takýto pozemok, kde je vysoké napätie. 
Ing. I. Teťáková: Pán Kupčulák Vám vyčlenil prvý krát pozemok a Vy ste s ním 
neboli spokojný, lebo je tam voda, tak Vám vyčlenil inde pozemok. 
D. Radzová: Je to niekde zapísané, že sme neboli spokojný? Druhý pozemok nám 
vyčlenil a my sme nevedeli, že ho máme pri vysokom napätí. Neviedol s nami žiadnu 
debatu. 
Dňa 21.8.2024, keď bola „Komisia“ na tvárnosti miesta nám boli ponúkané tri 
možnosti. Prvá možnosť bola, že sa nám urobí výnimka v rámci ochranného pásma 
(v tejto situácii výnimky neplatia), ďalšia možnosť bola odkúpenie pozemku a tretia 
možnosť, že nám pomôžete s prekládkou v rámci iného projektanta. V zápisnici čo 
nám prišla domov je uvedená len jedna možnosť. 
J. Šalata: Vy ten pozemok chcete, ale pod podmienkou, že tam Obec urobí prekládku 
elektriky. Bolo povedané, že Obec to nemôže urobiť, lebo je to protizákonné. 
Starosta obce: Ja som Vám povedal, že Vám budeme nápomocný. Všetko toto mali 
riešiť pozemkové úpravy. 
 
 



 
D. Radzová: Prečo sa to nepovedalo v roku 2022, že Obec nebude môcť urobiť 
prekládku na súkromnom pozemku, investovať do súkromného pozemku? 
Starosta: Poslanci OZ schválili v rozpočte na rok 2024 10.000,- Eur na prípravu 
prekládky vysokého napätia ale nie na prekládku 50.000,- Eur. Čiže zafinancovať 
projekt a prípravu okolo toho. Stále to ešte v rozpočte obce je. V zápisnici je 
napísané, že starosta obce bude nápomocný v tom, aby sa tá prekládka urobila.  
Urobili sme prvé kroky s SSE, podali žiadosť na projektovú dokumentáciu. 
D. Radzová: V roku 2022 sa to malo jasne povedať. 
JUDr. Juraj Macík: Obec Hruštín sa bude podieľať na spolufinancovaní celého 
procesu od podania žiadosti. Lenže ten proces má dve fázy. Predrealizačné 
a realizačné fázy. Celý proces od podania žiadosti po prekládku je celý 
predrealizačný proces. Prekládka je realizácia. 
Starosta: My sme sa Vám to snažili vysvetliť. Voči uzneseniu podľa zákona nie je 
prípustné odvolanie. 
 
OR berie na vedomie Odvolanie voči Uzneseniu č. 50/2024 zo zasadnutia OZ 
Hruštín zo dňa 28.06.2024 p. Stanislava Radzu, Dedina 695/9, 029 52  Hruštín. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Odvolanie p. Stanislava Radzu, Dedina 695/9, 029 52  Hruštín voči Uzneseniu         
č. 50/2024 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Hruštín konaného dňa 28.6.2024? 

 
Uznesenie č. 54/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           9 ( neprítomní: R. Kotúľ, D. Zemenčík ) 
ZA:     9 (D. Banasová, Ing. P. Časo,  JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
  J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 

b/ Žiadosť Andreja Palovčíka, Výhon 467/1, 029 52  Hruštín o vyjadrenie 
k čiastočnej zámene a odkúpeniu pozemku pod rodinným domom. Ide o zámenu 
časti parcely EKN 20162 cca 60 m² nachádzajúca sa pod rodinným domom č. 466/10 
za parcelu EKN 8676 (17m²) nachádzajúcou sa pod cestou na ulici Kultúrna 
v pomere 1:1 podľa znaleckého posudku.  
Prednostka OcÚ: žiadateľovi na základe jeho žiadosti bol Uznesením č. 17/2023 zo 
dňa 24.02.2023 schválený prevod pozemkov pod RD s. č. 466 vo vlastníctve obce, 
zámenou za pozemky žiadateľa. Daný prevod sa neuskutočnil z dôvodu, že pozemky, 
ktoré ponúkal žiadateľ na zámenu sú zaťažené vecným bremenom v banke. 
JUDr. Juraj Macík: Banky často, keď sú zaťažené vecným bremenom, prekladajú 
tieto vecné bremená na iné predmety, ale treba predložiť kompletnú žiadosť. 
Najlepšie by bolo, keby p. Palovčík oslovil nejakého finančného agenta a predložil 
všetko čo má predložiť vrátane uznesenia a doklady banke na posúdenie. Treba im 
ponúknuť aj iné zabezpečenie, znalecký posudok, aby videli aktuálnu hodnotu 
zamieňaného majetku. Je to dosť náročné vykomunikovať s bankou.  
 
OR odporúča OZ neschváliť žiadosť Andreja Palovčíka, Výhon 467/1, 029 52  
Hruštín o vyjadrenie k čiastočnej zámene a odkúpeniu pozemku pod rodinným 
domom.  
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Žiadosť Andreja Palovčíka, Výhon 467/1, 029 52  Hruštín o vyjadrenie k čiastočnej 
zámene a odkúpeniu pozemku pod rodinným domom. OZ odporúča komunikovať vo 
veci zámeny pozemkov s financujúcou bankou? 

 



 
Uznesenie č. 55/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           8 ( neprítomní: R. Kotúľ, D. Zemenčík, Ing. M. Škapec ) 
ZA:     8 (D. Banasová, Ing. P. Časo,  JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
  J. Šalata, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 

J. Mišánik: Vo Vaňovke sa robí elektrika. Je to dobre, že sa to robí, ale kto povolil 
cez môj pozemok priepust, aby išlo elektrické vedenie. Mal som byť o tom 
upovedomený. Ja nemám proti tomu nič, ale malo sa mi dať o tom vedieť.  
Starosta: Bolo vydané stavebné povolenie SSE Žilina, s ktorým boli oboznámený 
všetci vlastníci pozemkov, cez ktoré ide elektrické vedenie, výveskou na úradnej 
tabuli a na internete. Na konci územia Kúty je umiestnená trafostanica a vysoké 
napätie prechádza cez pozemky. Je tam územie pre 150 rodinných domov. 
Keď sa to dielo zrealizuje, presne sa zamerá kábel, ktorý je v zemi cez pozemky 
a oni budú vyzývať vlastníkov pozemkov o podpísanie Zmluvy o vecnom bremene.  
J. Mišánik: Nepodpíšem nič. A chcem, aby pod trafostanicou bol navezený kameň. 
Starosta: Ak to nepodpíšeš Ty, tak sa preruší kábel a na Hredy nepôjde elektrika.  
Na výveske boli všetci vlastníci dotknutých pozemkov a mohli sa na stavebné 
povolenie odvolať. Áno kameň bude navezený pod trafostanicu na Tvoj súkromný 
pozemok, aby sa to spevnilo. Tebe sa pozemok neznehodnotí a urobíš dobre ľudom 
ha Hredách, pretože tadiaľ pôjde elektrika.  Pozriem sa na stavebné povolenie či si 
tam ako vlastník zahrnutý.  
J. Mišánik: Ako pôjde cesta, pôjde do prava? 
Ing. Š. Sedlár: Vodné teleso je trochu posunuté. Je trochu ináč ako je v mape 
zaznačené. Reálne to bude treba Obcou zamerať a urobiť zámer kadiaľ by tá cesta 
mohla ísť a až potom oslovovať vlastníkov, lebo to vodné teleso je posunuté.  
Starosta: JPÚ, ktoré sa robili vo Vaňovke riešili Kúty, Hredy, ale neriešili cestu 
medzi Kútmi a Hredami. My chceme zamerať pozemky vlastníkov a Vás oslovíme či 
predáte Obci tie pozemky pod cestu, aby sme mohli prepojiť Kúty a Hredy.  
Ing. I. Teťáková: Elektrikári majú v zákone, že im stačí výveskou oboznámiť 
majiteľov pozemkov, cez ktoré pôjde elektrické vedenie.   
J. Mišánik: Chcem písomnú odpoveď. 
Starosta: Dobre písomne Ti odpoviem.  

 
Pán Bršel prišiel na zasadnutie OZ spolu s manželkou Hanou poinformovať 
o postupe prác v budove č. 305 v prevádzke, ktorú má v nájme a plánuje otvoriť 
v mesiaci október.  
JUDr. Juraj Macík: Poďakoval za poskytnuté informácie a odporučil pánu Bršelovi 
požiadavky podávať písomne a v časovom predstihu pred zasadnutím OZ.  
 
c/  Žiadosť Mariána Zemenčíka, bytom Dolný koniec 809/15, 029 52  Hruštín 
o zámenu pozemku. 
Prednostka informovala poslancov OZ, že dňa 31.7.2024 zasadala Komisia pre 
životné prostredie, výstavbu a územné plánovanie, ktorá prerokúvala aj žiadosť p. 
Zemenčíka. 
Ing. Š. Sedlár: Áno boli sme sa pozrieť na tvárnosti miesta a „Komisia“ odporúča OZ 
schváliť žiadosť Mariána Zemenčíka o zámenu pozemkov.  
Prednostka OcÚ:  Je potrebné schávliť predbežný súhlas na zámenu pozemkov, ktoré 
sú uvedené v žiadosti, aby si mohli urobiť znalecký posudok na zamieňané pozemky.  
 
 
 
 



 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili predbežný 
súhlas na prevod majetku Obce Hruštín, IČO: 00314501, Kultúrna 468/2, 029 52  
Hruštín, v súlade s ust. § 9a, odst. 15 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí.  
Predmetom prevodu majetku sú pozemky parc. EKN č. 3964, ostatná plocha, k. ú. 
Vaňovka (časť o výmere cca 24 m², ktorá bude odčlenená GP) a parc. EKN č. 3974, 
ostatná plocha, k. ú. Vaňovka (časť o výmere cca 32 m², ktorá bude odčlenená GP) 
vo vlastníctve Obce Hruštín, podiel 1/1, zámenou za pozemok parc. EKN č. 1018/4, 
orná pôda o výmere 91 m², k. ú. Vaňovka, vlastníkom je Marián Zemenčík, Dolný 
koniec 809/15, Vaňovka, 029 52  Hruštín, podiel 1/1, s podmienkou vypracovania 
geometrického plánu na zamieňané časti pozemkov vo vlastníctve Obce Hruštín 
a znaleckého posudku na všetky zamieňané pozemky? 

 
Uznesenie č. 56/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           8 ( neprítomní: R. Kotúľ, D. Zemenčík, Ing. M. Škapec ) 
ZA:     8 (D. Banasová, Ing. P. Časo,  JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
  J. Šalata, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 
K bodu č. 5:  Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2023 a Správa 

nezávislého audítora  z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia 
konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2023. 

 
Prednostka OcÚ predniesla poslancom OZ Správu nezávislého audítora z overenia 
účtovnej závierky k 31.12.2023 a Správu nezávislého audítora  z overenia 
konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy k 
31.12.2023, ktorú vypracoval v zmysle zmluvy s AT-AUDIT, s. r. o. Ing. Ladislav 
Adamec, zodpovedný audítor, v ktorej konštatuje, že obec Hruštín konala v súlade 
s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách a nezistil významné nesprávnosti 
v konsolidovanej výročnej správe. 
 
OR berie na vedomie Správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 
31.12.2023 a Správu nezávislého audítora  z overenia konsolidovanej účtovnej 
závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2023. 
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie 
Správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2023 a Správu 
nezávislého audítora  z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia 
konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2023? 

 
Uznesenie č. 57/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           9 ( neprítomní: R. Kotúľ, D. Zemenčík) 
ZA:     9 (D. Banasová, Ing. P. Časo,  JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
  J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 
 
 
 
 
 



 
K bodu č. 6:    Informácia o prevedených rozpočtových opatreniach starostu obce. 
 

Prednostka OcÚ predniesla poslancom OZ informáciu o prevedených rozpočtových 
opatreniach starostu obce k 30.06.2024 v príjmových a výdavkových položkách. 
Jedná sa o prostriedky z UPSVaR, MINVSR, MHSR, ktoré sú účelovo určené či už 
na voľby, stravné pre deti ZŠ a MŠ, asistent učiteľa, matrika, energošeky, ubytovanie 
ukrajinci...  

 
OR berie na vedomie Informáciu o prevedených rozpočtových opatreniach starostu 
obce k 30.06.2024.  

 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme zobrali na vedomie  
Informáciu o prevedených rozpočtových opatreniach starostu obce k 30.06.2024? 

 
Uznesenie č. 58/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           9 ( neprítomní: R. Kotúľ, D. Zemenčík) 
ZA:     9 (D. Banasová, Ing. P. Časo,  JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
  J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 
K bodu č. 7: Návrh zmien rozpočtu Obce Hruštín na rok 2024. 
 

Prednostka OcÚ prečítala žiadosť Základnej školy Hruštín o finančný príspevok na 
kúpu školských lavíc a žiackych stoličiek do ŠKD a žiadosť Materskej školy Hruštín 
o navýšenie rozpočtu pre MŠ Hruštín.  
 
Prednostka OcÚ a starosta obce predniesli poslancom OZ zmeny rozpočtu Obce 
Hruštín na rok 2024 v nasledovných položkách: 

 
schválený                      rozdiel                     upravený   

 
Príjem – rozpočtové organizácie 
ŠKD Hruštín                                                10.800,00 €             +     1.200,00 €               12.000,00 € 
MŠ Hruštín                                                    9.000,00 €             +     1.500,00 €               10.500,00 € 
ŠJ pri MŠ Hruštín  (réžia-strava)              17.000,00 €            +   13.000,00 €               30.000,00 € 

- príspevky rodičov v zmysle VZN č. 1/2019 a doplnkov                 
 
Výdaj - bežný rozpočet 
Program 1.1   
633 002 Výpočtová technika                           5.000,00 €             -     1.000,00 €                 4.000,00 €     
Program 4.1   
637 005 Externý manažment                           1.000,00 €             +     1.500,00 €                2.500,00 €              
Program 6.1    
635 006 Údržba areálu Kutina                                0,00 €             +     5.500,00 €               5.500,00 €  
Program 6.4   
632 001 Kúrenie KD, Vaňovka                     72.000,00 €             -    12.000,00 €              60.000,00 €               
Program 7.1    
637 005 Externý manažment                           1.000,00 €             +     2.900,00 €                3.900,00 €           
Program 8.2   
611  Mzdy                                                      12.000,00 €              -     5.000,00 €               7.000,00 €           
632  Energie (palivo)                                     10.000,00 €              -     5.000,00 €                5.000,00 €                   
 
 



Program 12   
ŠKD pri ZŠ Hruštín                                     70.786,00 €             +     2.600,00 €             73.386,00 €                                        
633 (materiál-stoly, stoličky) 
MŠ Hruštín                                                         
610 mzdy                                                      176 829,00 €             +     9.733,00 €           186.562,00 €                  
620 odvody                                                     64.951,00 €             +     3.328,00 €             68.279,00 € 
ŠJ pri MŠ Hruštín 
635 006 údržba budovy (maľovanie kuchyne)        0,00 €             +     3.256,00 €               3.256,00 € 
Výdaj - kapitálový rozpočet   
713 004 Defibrilátor                   5.300,00 €             -      3.300,00 €               2.000,00 € 
716 Projekt dobudovanie kanalizácie Dielnice        0,00 €            +     5.500,00 €               5.500,00 € 
717 001 Preložka EE sietí Pod Uhliskom       10.000,00 €             -    10.000,00 €                     0,00 € 
717 001 Obecný rozhlas Vaňovka                           0,00 €             +   50.000,00 €            50.000,00 € 
717 001 Verejné osvetlenie Vaňovka             12.000,00 €             -      2.000,00 €            10.000,00 € 
717 001 IBV Kutina-Dielnice                         20.000,00 €             -    20.000,00 €                     0,00 € 
717 001 IBV Vaňovka     50.000,00 €             -    14.917,00 €            35.083,00 € 
717 002 Rekonštrukcia šatní na Kutine        119.000,00 €             +   12.600,00 €           131.600,00 € 
717 002 Rekonštrukcia budovy č. 305           20.000,00 €              -     8.000,00 €             12.000,00 € 
 

OR odporúča OZ schváliť návrh zmien Rozpočtu Obce Hruštín na rok 2024 
v uvedených položkách.  
 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie: Kto je za to, aby sme schválili zmeny 
rozpočtu Obce Hruštín na rok 2024 v uvedených položkách? 
 

Uznesenie č. 59/2024 
Hlasovanie:   
Prezentácia:           9 ( neprítomní: R. Kotúľ, D. Zemenčík) 
ZA:     9 (D. Banasová, Ing. P. Časo,  JUDr. J. Macík,  M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
  J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec) 
Proti:                      0        
Zdržal sa:               0   
 
K bodu č. 8:   Interpelácie. 
 

Starosta obce informoval: 
- dal som urobiť statický posudok na lavicu pri moste. Technický stav mosta je 
dobrý. Stačí ho namaľovať a urobiť asfaltový povrch. Bude treba firmu na to 
spôsobilú 
- na budúci rok bude mať Hasičský zbor v Hruštíne 100 rokov výročia.  
Ing. M. Škapec: Cesta na Zábavu je neprehľadná, treba urobiť údržbu tejto cesty, 
výtlky a rigol okolo cesty. Vypíliť vrbiny, krajnicu zrovnať... 

 
 
K bodu č. 9:  Záver. 
 

Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 

 
          Stela Kubicová      Mgr. František Škapec 
       prednostka OcÚ                      starosta obce 
 
Overovatelia:   Ing. Michal Škapec    ................................................................... 
 

Jozef Šalata   ................................................................... 
 



U z n e s e n i e   č. 51/2024  
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 
K bodu č. 1: Otvorenie. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Berie na vedomie: 
 
Účasť poslancov v počte: 8  
 
Hlasovanie:    

Za: 8 D. Banasová, JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. P. Časo , R. Kotúľ, D. Zemenčík 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
        starosta obce 

 
 

 

U z n e s e n i e   č. 52/2024  
zo  zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 

K bodu č. 2: Schválenie programu rokovania OZ. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 
 
Schvaľuje: 
 
Program podľa pozvánky. 
 
Hlasovanie:    

Za: 8 D. Banasová, JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. P. Časo , R. Kotúľ, D. Zemenčík 

Nehlasovali: 0  

 
 

 
 
 
Mgr. František Škapec 
        starosta obce 

 



U z n e s e n i e   č. 53/2024  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 
K bodu č. 3: Informácia starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o:  
 
Berie na vedomie: 
 
Informáciu starostu obce o plnení predchádzajúceho uznesenia OZ. 
 
Hlasovanie:    

Za: 8 D. Banasová, JUDr. J. Macík, M. Očkaják, Ing. Š. Sedlár,  
J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 Ing. P. Časo , R. Kotúľ, D. Zemenčík 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 
 

U z n e s e n i e   č. 54/2024  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 
K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Berie na vedomie: 
 
Odvolanie p. Stanislava Radzu, Dedina 695/9, 029 52  Hruštín voči Uzneseniu č. 50/2024 zo 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva Hruštín konaného dňa 28.6.2024. 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Ing. P. Časo, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 R. Kotúľ, D. Zemenčík 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 
 



U z n e s e n i e   č. 55/2024  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 
K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Berie na vedomie: 
 
Žiadosť Andreja Palovčíka, Výhon 467/1, 029 52  Hruštín o vyjadrenie k čiastočnej zámene a 
odkúpeniu pozemku pod rodinným domom. OZ odporúča komunikovať vo veci zámeny pozemkov 
s financujúcou bankou. 
 
Hlasovanie:    

Za:    8 D. Banasová, Ing. P. Časo, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, J. Šalata, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 R. Kotúľ, D. Zemenčík, Ing. M. Škapec 

Nehlasovali: 0  

 
 
Mgr. František Škapec 

               starosta obce 
 

U z n e s e n i e   č. 56/2024  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 

K bodu č. 4: Prerokovanie žiadostí. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Schvaľuje: 
 
Predbežný súhlas na prevod majetku Obce Hruštín, IČO: 00314501, Kultúrna 468/2, 029 52  
Hruštín, v súlade s ust. § 9a, odst. 15 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí.  
Predmetom prevodu majetku sú pozemky parc. EKN č. 3964, ostatná plocha, k. ú. Vaňovka (časť 
o výmere cca 24 m², ktorá bude odčlenená GP) a parc. EKN č. 3974, ostatná plocha, k. ú. Vaňovka 
(časť o výmere cca 32 m², ktorá bude odčlenená GP) vo vlastníctve Obce Hruštín, podiel 1/1, 
zámenou za pozemok parc. EKN č. 1018/4, orná pôda o výmere 91 m², k. ú. Vaňovka, vlastníkom 
je Marián Zemenčík, Dolný koniec 809/15, Vaňovka, 029 52  Hruštín, podiel 1/1, s podmienkou 
vypracovania geometrického plánu na zamieňané časti pozemkov vo vlastníctve Obce Hruštín 
a znaleckého posudku na všetky zamieňané pozemky. 
 
Hlasovanie:    

Za:    8 D. Banasová, Ing. P. Časo, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, J. Šalata, Ing. I. Teťáková, V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 3 R. Kotúľ, D. Zemenčík, Ing. M. Škapec 

Nehlasovali: 0  

 
 
Mgr. František Škapec 

               starosta obce 



U z n e s e n i e   č. 57/2024  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 
K bodu č. 5: Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2023 a Správa 
nezávislého audítora  z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej 
výročnej správy k 31.12.2023. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Berie na vedomie: 
 
Správu nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky k 31.12.2023 a Správu nezávislého 
audítora  z overenia konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy 
k 31.12.2023.  
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Ing. P. Časo, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 R. Kotúľ, D. Zemenčík 

Nehlasovali: 0  

 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 

 
 

U z n e s e n i e   č. 58/2024  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 
K bodu č. 6: Informácia o prevedených rozpočtových opatreniach starostu obce. 
 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
 
Berie na vedomie: 
 
Informácia o prevedených rozpočtových opatreniach starostu obce k 30.6.2024. 
 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Ing. P. Časo, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 R. Kotúľ, D. Zemenčík 

Nehlasovali: 0  

 
 
 
 

Mgr. František Škapec 
               starosta obce 



U z n e s e n i e   č. 59/2024  
zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA Hruštín 

konaného dňa 26.09.2024 
K bodu č. 7: Návrh zmien rozpočtu Obce Hruštín na rok 2024. 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 
Schvaľuje: 
Zmeny rozpočtu Obce Hruštín na rok 2024 v nasledovných položkách: 

schválený                      rozdiel                     upravený   
Príjem – rozpočtové organizácie 
ŠKD Hruštín                                                10.800,00 €             +     1.200,00 €               12.000,00 € 
MŠ Hruštín                                                    9.000,00 €             +     1.500,00 €               10.500,00 € 
ŠJ pri MŠ Hruštín  (réžia-strava)              17.000,00 €            +   13.000,00 €               30.000,00 € 

- príspevky rodičov v zmysle VZN č. 1/2019 a doplnkov                 
Výdaj - bežný rozpočet 
Program 1.1   
633 002 Výpočtová technika                           5.000,00 €             -     1.000,00 €                 4.000,00 €     
Program 4.1   
637 005 Externý manažment                           1.000,00 €             +     1.500,00 €                2.500,00 €              
Program 6.1    
635 006 Údržba areálu Kutina                                0,00 €             +     5.500,00 €               5.500,00 €  
Program 6.4   
632 001 Kúrenie KD, Vaňovka                     72.000,00 €             -    12.000,00 €              60.000,00 €               
Program 7.1    
637 005 Externý manažment                           1.000,00 €             +     2.900,00 €                3.900,00 €           
Program 8.2   
611  Mzdy                                                      12.000,00 €              -     5.000,00 €               7.000,00 €           
632  Energie (palivo)                                     10.000,00 €              -     5.000,00 €                5.000,00 €                   
Program 12   
ŠKD pri ZŠ Hruštín                                     70.786,00 €             +     2.600,00 €             73.386,00 €                                        
633 (materiál-stoly, stoličky) 
MŠ Hruštín                                                         
610 mzdy                                                      176 829,00 €             +     9.733,00 €           186.562,00 €                  
620 odvody                                                     64.951,00 €             +     3.328,00 €             68.279,00 € 
ŠJ pri MŠ Hruštín 
635 006 údržba budovy (maľovanie kuchyne)        0,00 €             +     3.256,00 €               3.256,00 € 
Výdaj - kapitálový rozpočet   
713 004 Defibrilátor                   5.300,00 €             -      3.300,00 €               2.000,00 € 
716 Projekt dobudovanie kanalizácie Dielnice        0,00 €            +     5.500,00 €               5.500,00 € 
717 001 Preložka EE sietí Pod Uhliskom       10.000,00 €             -    10.000,00 €                     0,00 € 
717 001 Obecný rozhlas Vaňovka                           0,00 €             +   50.000,00 €            50.000,00 € 
717 001 Verejné osvetlenie Vaňovka             12.000,00 €             -      2.000,00 €            10.000,00 € 
717 001 IBV Kutina-Dielnice                         20.000,00 €             -    20.000,00 €                     0,00 € 
717 001 IBV Vaňovka     50.000,00 €             -    14.917,00 €            35.083,00 € 
717 002 Rekonštrukcia šatní na Kutine        119.000,00 €             +   12.600,00 €           131.600,00 € 
717 002 Rekonštrukcia budovy č. 305           20.000,00 €              -     8.000,00 €             12.000,00 € 
Hlasovanie:    

Za: 9 D. Banasová, Ing. P. Časo, JUDr. J. Macík, M. Očkaják,  
Ing. Š. Sedlár, J. Šalata, Ing. M. Škapec, Ing. I. Teťáková,  
V. Žilinec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 R. Kotúľ, D. Zemenčík 

Nehlasovali: 0  

 
Mgr. František Škapec 

               starosta obce 


